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Christianshavns Lokaludvalg har drøftet det forhold, at der i flere måneder har 

været omfattende uregelmæssigheder vedr. Bus 2A til og fra Margretheholm. 

 

Det drejer sig om 

• manglende busser 

• op til 30-40 minutter mellem afgange og så 3-4 busser i træk 

• mangelfulde og forkerte oplysninger på infotavler. 

 

Borgerne får pæne svar fra Movia, når de henvender sig om 

uregelmæssighederne. Bl.a. svarer Movia, at det skyldes problemer med 

ladestandere mv. Men Movia svarer ikke på, hvornår problemerne bliver løst.  

 

Vi har her samlet en række henvendelser, som vi har modtaget fra borgerne 

indenfor de sidste par måneder. Se bilaget. 

 

Vi har følgende spørgsmål til Movias bestyrelse: 

1. Er I bekendt med problemerne med bus 2A? 

2. Hvornår og på hvilken måde har Movia gjort bestyrelsen opmærksom på 

de mange klager? 

3. Hvad har I hidtil gjort for at løse problemerne? 

4. Er der en tidsramme for, hvornår det er løst? 

5. Hvis der er problemer med ladestanderne, hvilken dialog har der så 

været med firmaet bag? 

6. Hvis der er problemer med infotavlerne, hvilken dialog er der så med 

operatøren? 

7. Hvilken kontrakt er der med leverandøren af Bus 2A? 

8. Er der sanktionsmuligheder overfor leverandøren, fx. en mulighed for at 

skifte til en anden leverandør, når nu den nuværende leverandør er så 

langsom til at gøre noget ved problemet? 

 

Med venlig hilsen 

 

Asbjørn Kaasgaard, 

forperson for Christianshavns Lokaludvalg 


